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Utvecklingsprogram förBollmoravägen,sträckan
Njupkärrsvägen-Tyresövägen

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottetsförslagtill
kommunstyrelsen

Redovisningen av ordfö-randeuppdraget om. ny trafiklösningi

korsningen Bollmoravägen/Njupkärrsvägen/Granitvägennoteras.

IVIiljö-och samhällsbyggnadsutskottetsbeslut

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottgodkännerUtvecklingsprogram

BolLmotavägen, sträckanNjupkärrsvägen- Tyresövägen.

Reservation
Mats Lindblom (L) feseryerar sig mot att yrkandet avslås.

Särskiltyttrande
Mats Lindblom (L) lämnar ett särskilt ytttande (se bflaga).

Beskrivning av ärendet

Uppdraget grundar sig påordförandeuppdtag,§188den 6 december 2016, dnr

2016/KS0375 92. Uppdraget var att påbörjaplanering förny tfafiklösningav

korsningen Bollmoravägen/Njupkärrsvägen/Granitvägensamt att se pånya sätt

att ansluta trafiken rill/från Granitvägen och Bollmoraberg till korsningen i

enhelhetslösnlng.

Stadsbyggnads förvaltningenfick i uppdrag (av MUjö-och

samhällsbyggnadsutskottet §21 den 20 februari 2017) att starta ett övergripande

projekt förBollmoravägen sträckan Njupkärrsvägen—Tyresövägendären ny

trafiklösningi korsningen BoUmoravägen/Njupkät-rsvägen/Granitv-ägeningår.

Uppdraget komniet: av att det pågårmånga stadsbyggnadsprojekt i Bollmofa

som påverkar framkomligheten utmed Bollmoravägen. Det finns idag ingen en

helhetslösningförgatans stadsrum som klarar av kommande trafik —varfördet

ärnödvändigtatt arbeta fram ett genoniförbartutvecklingsprogram föf

omdaning av BoUmoravägen. Gatans förändringbidrar till det kommunala
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måletLivskvalitet - den attraktiva kommunen, genom att arbeta med

BolLmoravägens koppling till Tyresöcentrum.

Yrkande

Mats Lindblom (L) yrkar påen planskild övergångspassageav vägeni

korsningen Tyresövägen-BoUmoravägen.

Beslutsgång

OrdförandenFredrik Saweståhl (1VT) ställer fråganom nailjö-och

samhällsbyggnadsutskottetbifaller Mats Lindbloms (L) ytkande och finner att

miljö-och stadsbyggnadsförvaltningenavslårytkandet. Ordförandenställer

frågan om att bifalla stadsbyggnadsförvaltningens förslagoch finnet att niiljö-

och sacahäUsbyggnadsutskottet beslutar enligt förslaget.

Bilagor

Tjänsteskrivelse, Bollmora.pdf

UtveckUngsprogram.pdf
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Yttrande

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet2018-06-19
§85Utvecklingsprogram förBollmoravägen,sträckan

Njupkärrsvägen- Tyresövägen

Liberalernas stödjeri grunden syftet med utvecklingsprogrammet förBollmoravägen,men vi har

synpunkter påflera av de föreslagnatrafiklösningarna.

Vi ärtacksamma föratt vårasynpunkter påtidplanen förombyggnaden av korsningen

Bollmoravägen-Njupkärrsvägenärbeaktade. Det ärviktigt att genomföradenna ombyggnad före

det att de planerade nya bostädernautmed Granitvägenärinflyttningsklara. Tillsammans med

all annan ny bebyggelse utmed färdvägenförbuss 802, genererar dessa bostäderen rejäl

trafikökninggenom denna korsning. Däärdet av störstaintresse förtyresöbornaatt den

nödvändigakapacitetsökningen i korsningen redan finns påplats.

Dessvärrekommer det enligt förvaltningenändåuppståköbildningpåNjupkärrsvägenunder

rusningstrafik, dåkapaciteten trots allt inte fullt ut kommer att räckatill i den ombyggda

korsningen. Därmedärdet extra viktigt att säkerställaatt kollektivtrafiken inte behöverfastna i

dessa köer.Förde svängandebussarna pålinje 873 och 875 har man arbetat fram en lösning

som ger prioritet genom korsningen. Vi liberaler anser att det ärav störstavikt att motsvarande

åtgärderocksåvidtages förbussarna pålinje 802. Det innebäratt vi åtminstonei norrgående

riktning börha ett separat kollektivtrafikkörfältpäNjupkärrsvägenändafram till korsningen,

samt att det genomförsåtgärderföratt ävendessa bussar ska ha prioritet genom korsningen.

Närdet gällerbussterminalen förordarförvaltningenlösningenmed endast bussgata genom
centrum (alternativ l), och att man därmedbygger bort dagens bussterminal. Vi liberaler anser

att det ärriskfyllt att bygga bort dagens bussterminal, föratt i framtiden endast förlitasig på
lösningenmed bussgata genom centrum. Vi ser iställetfördelarmed förslagetatt bygga om

bussterminalen genom att separera biltrafiken frånbussarna (alternativ 2). Det ger ökad

kapacitet genom att komplettera bussterminalen med bussgata utmed Coop-parkeringen, och
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börocksåvara den mest trafiksäkralösningenur alla aspekter. Möjlighetenatt förlänga

bussgatan norr om Myggdalsvägenfinns givetvis äveni detta alternativ. Det görlösningen

framtidssäkergenom att man kan ökakapaciteten ytterligare näroch om behov uppstår.

Vi liberaler yrkade päatt det planerade nya trafikljusreglerade övergångsstället,över

Tyresövägenvid McDonalds ersättsmed en planskild lösning,förslagsvismed en bro västerom

denna korsning, men det yrkandet föll.Det ärmycket märkligti sig att alla andra partier som är
representerade i Miljö-och samhällsbyggnadsutskottetvill genomförade omfattande planerna

päbostadsbyggande vid Bäverbäcken.Och det ärännumärkligareatt samma partier nu ocksåär

beredda att skapa ytterligare ett trafikhinder päden redan överbelastadeTyresövägen.Om

bostädernavid Bäverbäckenändåkommer att byggas, måstevi redan fränstart säkerställaatt vi

fåren planskild lösningvid denna korsning förfotgängareoch cyklister som rörsig till och från

TyresöCentrum.

Slutligen ärvi skeptiska till att förvaltningenav främstkostnadsskälföreslåratt vi ska avstå

möjlighetenatt bygga cirkulationsplatser i Bollmoravägenskorsningspunkter med både

Granängsvägenoch Tyresövägen.

Närvi pärelativt kort tid bygger mängderav nya bostäderi centrumområdetoch söderuti
Bollmora, kan vi inte samtidigt snålapätrafiklösningarna.Vi måstesäkerställaatt

kollektivtrafiken bådekan byggas ut och ta sig fram smidigt, samtidigt som vi måstebegränsa

köbildningenförbiltrafiken och bibehållaframkomligheten och trafiksäkerhetenförfotgängare

och cyklister.

FörLiberalerna i Miljö-och sambällsbyggnadsutskottet
J

Mats Lindblom
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Datum

Tid

Plats

2018-06-18

09:00-12:00

Bollmora

Beslutande Se nätvarolista

Övrigadeltagare Se närvarolista

Justeringens plats
och rid Stadsbyggnadsförvaltningen2018-06-25

Patägrafef 75-96

Sekreterare

Ordförande
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Anette Jansson
^>

Fredrik Saweståhl

Justerande i'h^i'L/I
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Anita Mattsson

Organ

Sammanträdesdatum

Datum dåanslaget sätts upp

Datum dåanslaget tas ned

ANSLAG / BEVIS

Protokollet ärjusterat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Observera att anslagsdden inte af samma sak som överklagandetiden.

Miljö-och sanahällsbyggnadsutskottet

2018-06-18

2018-06-26

2018-07-17

Förvaringsplats förptotokoUet Stadsbyggnads förvaltningens arkiv

Underskrift
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Anette Jansson
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Närvarolista

Beslutande

Fredrik Saweståhl (M)
Mats Lindblom (L)
Marie Åkesdotter(MP)
Anki Svensson (M)
Annika Henningsson (M), Etsättare förAnkl Svensson (M) från och med §
90

Marika Marklund (KD), Ersättare fot Anna Lund (I<D)
Ulrica Rus-Pedersen (C)
Anita Mattsson (S)
Ktistjan Vaigur (S)
Lennart Jönsson(S)

till och med §

Ersättare

Peter OdelvaU (M)
Mats Larsson (L)
Peter Bylund (MP)
Inger Getnidoglu (V)

Övriga

AmaUa Tjärnsdg,Enhetschef fötmark och exploateringsenheten,

Stadsbyggnadsförvaltningen

Andrea Ström,tfstäbschef,Stadsbyggnadsförvaltningen

Anna Steele, Polidsk sekreterare, Centerpardet

Carolina Fintling Rue, Enhetschef fot: Översiktsplaneringsenheten,

Stadsbyggnads förvaltningen

Franco Panfichi, Byggprojekdedare, Stadsbyggnadsförvaltningen

Hampus Rubaszkin, PoUrisk sekteterare. Miljöpartiet

Helene Hjerdin,-Avdelningschef förplanavdelningen. Stadsbyggnadsföryaltningen

Ida. Ölen,Enhetschef fördetaljplaneungsenheten, Stadsbyggnadsförvaltningen

Jennifer Peel, Projektsamordnare, Stadsbyggnadsförvaltningen

Jenny Linné,Avdelningschef fot mark- och exploatering, Stadsbyggnadsforya.ltnlngen

Johanna Schaub, Politisk sekreterare, Socialdemokcaterna

Sara Kopparberg, Stadsbyggnadschef. Stadsbyggnads förvaltningen
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Sofia Eneborg, Trafikplanerare, Stadsbyggnadsförvaltningen

Mardn FaUman, Avdelningschef förkart- och bygglovsavdelningen,

Stadsbyggnadsförvaltningen

Bo Renman, KoiTLmundirektör,Kommunstyrelseföryaltrdngen

EugéneTeterin, Projektcontroller, Stadsbyggnads förvaltningen

Frånvarande

Anna Lund (KD)
Helen Dwyer (C)
Anders Lindet (S)

Jannice Rockstroh (S)

Justerandes sign

0^^ ^

t

Utdragsbestyrkände

CSA-\


